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        Kołobrzeg, dnia 28 grudnia 2021 r. 
 
BRM.0002.45.2021.K 

Protokół Nr 45/2021 
 

z XLV sesji Rady Miasta Kołobrzeg zwołanej przez Przewodniczącego Rady Miasta  

w dniu 28 grudnia 2021 r. o godz.9:00. 

Sesja Rady Miasta Kołobrzeg odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. Obrady prowadził Pan radny Bogdan Błaszczyk – 
Przewodniczący Rady. Obrady rozpoczęto 28 grudnia 2021 o godz. 09:00, a zakończono  
o godz. 11:30 tego samego dnia. 

Sesja została zwołana przez Przewodniczącego Rady Miasta Pana radnego Bogdana 

Błaszczyka, na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990  r. o samorządzie 

gminnym (Dz.U. z 2021 r. poz. 1372 z późn.zm.), § 17 ust.1 Statutu Miasta Kołobrzeg 

(Uchwała Nr XXXVII/497/13 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 9 września 2013 r.; Dz. Urz. Woj. 

Zachodniopomorskiego z 2021 r. poz. 537), w związku z art. 15zzx ust. 1 i 2 ustawy z dnia 2 

marca 2020 r. o szczególnych rozwiązaniach związanych z zapobieganiem, 

przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób zakaźnych oraz wywołanych 

nimi sytuacji kryzysowych (Dz.U. z 2021 r. poz. 2095). Mieszkańcy w ogłoszeniu podpisanym 

przez Przewodniczącego Rady zostali poinformowani o zwołaniu sesji w trybie zdalnym, jak 

również o tym, że obrady będą transmitowane na stronie internetowej Miasta Kołobrzeg.  

W Biurze Rady Miasta w pokoju nr 43 w Ratuszu, ul. Armii Krajowej 12 (lewe skrzydło 

budynku, I piętro) było przygotowane stanowisko komputerowe z możliwością zdalnego 

uczestnictwa w sesji.  

Porządek obrad ustalony przez Przewodniczącego Rady 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

2. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje  

o przeprowadzonych przetargach. 

3. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r., 

2) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2021 – 2044, 

3) w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2021, 

4) w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r., 

5) w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg 

na lata 2022 – 2043, 

6) w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa, 

7) w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż 

napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg miejsc sprzedaży oraz podawania napojów alkoholowych, 

9) w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka uzależnień od 

alkoholu i innych substancji psychoaktywnych dla mieszkańców Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2023”, 

10) zmieniająca uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania 
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deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy 

Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej, 

11) w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do 

realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie modernizacji energetycznej 

budynku mieszkalnego przy ul. Słowińców 4 w Kołobrzegu z programu 

priorytetowego 8.9.2 „Klimatyczne Uzdrowiska Część 2) Wspieranie 

efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie 

gmin uzdrowiskowych”, 

12) w sprawie dokonania darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu 

Kołobrzeskiego, 

13) w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, położonej przy  

ul. Wschodniej, ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu i ustanowienie 

służebności. 

4. Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej 

gospodarowania nieruchomościami gminnymi w latach 2019 – 2020. 

5. Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami. 

6. Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

7. Wolne wnioski i informacje. 

8. Zamknięcie sesji. 

Punkt 1 - Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 
Na podstawie § 23 ust. 2 Statutu Miasta Przewodniczący Rady Pan radny Bogdan Błaszczyk 
otworzył XLV sesję Rady Miasta Kołobrzeg, której obrady odbywały się  
w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków porozumiewania się na odległość. 
 
Protokół Nr 44/2021 z XLIV sesji, która odbyła się w dniu 1 grudnia 2021 r. był wyłożony do 

publicznego wglądu w Biurze Rady. Nikt z radnych nie wniósł uwag ani zastrzeżeń do ww. 

protokołu.  

Zgodnie ze Statutem Miasta obrady Rady były transmitowane i utrwalane za pomocą 
urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. 
 
W posiedzeniu zdalnym wzięło udział 21 radnych. 
1. Kamil Barwinek 
2. Maciej Bejnarowicz 
3. Bartosz Bieńkowski 
4. Bogdan Błaszczyk 
5. Renata Brączyk 
6. Artur Dąbkowski 
7. Małgorzata Grotto 
8. Adam Hok 
9. Jacek Kalinowski 
10. Przemysław Kiełkowski 
11. Zbigniew Malinowski 
12. Wiesław Parus 
13. Krzysztof Plewko 
14. Piotr Rzepka 
15. Karolina Szarłata – Woźniak 
16. Agnieszka Trafas 
17. Danuta Wilk 
18. Jacek Woźniak 
19. Dariusz Zawadzki 
20. Izabela Zielińska 
21. Łukasz Zięba 
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Przewodniczący Rady powitał: 
Radnych Rady Miasta 
Panią Annę Mieczkowską – Prezydent Miasta 
Panią Ewę Pełechatą – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
Panią Ilonę Grędas – Wójtowicz – Zastępcę Prezydenta Miasta ds. społecznych 
Panią Jolantę Włodarek - Skarbnika Miasta  
Wszystkich uczestniczących w zdalnej sesji i oglądających transmisję z obrad sesji. 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że w zdalnych obradach sesji o godz. 9:00 uczestniczy 19 
radnych. Jest to wymagane quorum, by obrady były ważne.  
 
Radni wraz z zawiadomieniem o zwołaniu sesji otrzymali:  
1) porządek obrad,  
2) projekty uchwał 
3) inne materiały będące przedmiotem obrad XLV sesji.   
 

Przewodniczący otworzył dyskusje nad porządkiem obrad. 

Pani Prezydent Miasta – Anna Mieczkowska zgłosiła wniosek formalny o zmianę porządku 

obrad – wycofanie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 podpunkt 11  

w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz 

złożenia wniosku o dofinansowanie modernizacji energetycznej budynku mieszkalnego przy 

ul. Słowińców 4 w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2 „Klimatyczne Uzdrowiska 

Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na 

terenie gmin uzdrowiskowych”, 

 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję. 

Przewodniczący Rady zarządził glosowanie nad wnioskiem Prezydent Miasta o zmianę 

porządku obrad - wycofanie z porządku obrad projektu uchwały ujętego w punkcie 3 

podpunkt 11 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji 

oraz złożenia wniosku o dofinansowanie modernizacji energetycznej budynku mieszkalnego 

przy ul. Słowińców 4 w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2 „Klimatyczne 

Uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności 

publicznej na terenie gmin uzdrowiskowych”, 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: Za (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, 

Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Piotr Rzepka 

NIEOBECNI (2) 

Bartosz Bieńkowski, Agnieszka Trafas 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy  

o samorządzie gminnym dokonała zmiany porządku obrad bezwzględną większością 

głosów ustawowego składy rady i wycofała z porządku obrad projekt uchwały ujęty  
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w punkcie 3 podpunkt 11 w sprawie upoważnienia Prezydenta Miasta Kołobrzeg do 

przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku o dofinansowanie modernizacji 

energetycznej budynku mieszkalnego przy ul. Słowińców 4 w Kołobrzegu z programu 

priorytetowego 8.9.2 „Klimatyczne Uzdrowiska Część 2) Wspieranie efektywności 

energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na terenie gmin 

uzdrowiskowych” 

 

Punkt 2 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z wykonania uchwał Rady oraz informacje 

o przeprowadzonych przetargach 

Prezydent Miasta – Pani Anna Mieczkowska przedstawiła Radzie sprawozdanie  

z wykonania uchwał oraz informacje o przeprowadzonych przetargach. Sprawozdanie wraz z 

informacją stanowią załącznik do protokołu. 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 3 podpunkt 1 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. Pani Skarbnik przedstawiła także autopoprawkę 

Prezydent Miasta do projektu uchwały o treści: „W projekcie uchwały Rady Miasta Kołobrzeg  

w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 

1. W § 5, pkt 1 i 2 otrzymują brzmienie: 
„1) przychody    5 109 100,00 zł 

 2) rozchody      5 109 100,00 zł”  

2. Załącznik nr 6 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do niniejszej 
autopoprawki. 
 

Zmiany wynikające z pkt 1 polegają na doprowadzeniu do zgodności kwot zawartych w 
załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Zmiany wynikające z pkt 2 polegają na doprowadzeniu do zgodności kwot, wynikających z 
załącznika nr 8 do projektu uchwały.” 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszkę Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały wraz z autopoprawką i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

3. Komisja Oświaty i Kultury. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Wiesław Parus – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały wraz z autopoprawką. 

4. Komisja Społeczna. Opinię przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały w zakresie działania Komisji. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub popiera projekt uchwały i 
będzie głosował za jej podjęciem. 
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2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczącego Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 
głosu.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził glosowanie nad autopoprawką 
Prezydent Miasta o treści: 
„W projekcie uchwały Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 

Miasto Kołobrzeg na 2021 r.: 

1. W § 5, pkt 1 i 2 otrzymują brzmienie: 
„1) przychody    5 109 100,00 zł 

2) rozchody      5 109 100,00 zł”  

2. Załącznik nr 6 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do niniejszej 
autopoprawki. 
 

Zmiany wynikające z pkt 1 polegają na doprowadzeniu do zgodności kwot zawartych w 
załączniku nr 3 do projektu uchwały. 

Zmiany wynikające z pkt 2 polegają na doprowadzeniu do zgodności kwot, wynikających z 
załącznika nr 8 do projektu uchwały.” 
W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (17) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 
Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 
 
BRAK GŁOSU (2) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 
Prezydent Miasta. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. wraz  

z  przyjętą autopoprawką Prezydent Miasta: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
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Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/647/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2021 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 2 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszkę Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez 
poprawek. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 
 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 

Stanowiska Klubów Radnych: 
1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 

Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub popiera projekt uchwały  
i będzie głosował za jej podjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub popiera projekt uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od poparcia 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2021 – 2044: 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
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Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz 

Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/648/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2021 – 2044. 

 

Punkt 3 podpunkt 3 – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie 

ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. 

 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Agnieszkę 
Trafas - Przewodnicząca Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub popiera projekt uchwały  
i będzie głosował za jej podjęciem. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 
wzięli: 

 Pan radny Jacek Woźniak 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pani radna Izabela Zielińska 
 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 
 Pan radny Piotr Rzepka 
 Pan radny Jacek Woźniak 

 
W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamknął dyskusję 
nad tym punktem porządku obrad. Wystąpienie Przewodniczącej Komisji Budżetowo – 
Gospodarczej, wystąpienia Przewodniczących Klubów Radnych oraz dyskusja zostały 
zarejestrowane i utrwalone na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. Ponadto zostały 
nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmiany 

uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku 

budżetowego 2021: 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław 

Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, 

Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Kalinowski 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Maciej Bejnarowicz 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/649/21 w sprawie zmiany uchwały w sprawie ustalenia wykazu wydatków, 

które nie wygasają z upływem roku budżetowego 2021. 

 

Punkt  3 podpunkt 4 – podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale budżetowej 

Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Radzie Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta. Pani Prezydent Miasta zgłosiła autopoprawkę o treści: 

„W projekcie uchwały Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2022 r.: 

1. W § 5, pkt 1 i 2 otrzymują brzmienie: 
„1) przychody:            20 230 000,00 zł 
     a) sfinansowanie deficytu, zgodnie z § 4 tej uchwały  
          16 580 000,00 zł 
     b)   sfinansowanie rozchodów, zgodnie z § 5 pkt 2 tej 
           uchwały  3 650 000,00 zł 
2) rozchody:                 3 650 000,00 zł” 

2. Załącznik nr 3 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do niniejszej 
autopoprawki. 

Zmiany wynikające z pkt 1 i 2 polegają na doprowadzeniu do zgodności kwot zawartych  
w treści projektu uchwały z załącznikiem nr 3.” 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały wraz z autopoprawką i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

3. Komisja Sportu i Turystyki. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Kamil Barwinek – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały wraz z autopoprawką. 

 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały 
i będzie głosował za. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Jacek 
Kalinowski - Członek Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od głosu.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady w pierwszej kolejności zarządził głosowanie nad autopoprawką 
Prezydent Miasta o treści:  
„W projekcie uchwały Rady Miasta Kołobrzeg w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2022 r.: 

1. W § 5, pkt 1 i 2 otrzymują brzmienie: 
„1) przychody:            20 230 000,00 zł 
     a) sfinansowanie deficytu, zgodnie z § 4 tej uchwały  
          16 580 000,00 zł 
     b)   sfinansowanie rozchodów, zgodnie z § 5 pkt 2 tej 
           uchwały  3 650 000,00 zł 
2) rozchody:                 3 650 000,00 zł” 

2. Załącznik nr 3 otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do niniejszej 
autopoprawki. 

Zmiany wynikające z pkt 1 i 2 polegają na doprowadzeniu do zgodności kwot zawartych  
w treści projektu uchwały z załącznikiem nr 3.”  
W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 
Wyniki głosowania 
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
 
Wyniki imienne: ZA (16) 
Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 
Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 
Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Dariusz Zawadzki, Izabela 
Zielińska, Łukasz Zięba 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak 
 
Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów przyjęła autopoprawkę 
Prezydent Miasta. 
 

Następnie Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie 

zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 2022 r. wraz  

z przyjętą autopoprawką: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (15) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Izabela Zielińska, Łukasz Zięba 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (6) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/650/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy Miasto Kołobrzeg na 

2022 r. 

 

Punkt 3 podpunkt 5 – podjęcie uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z autopoprawką przedstawiła Radzie Pani 

Jolanta Włodarek – Skarbnik Miasta.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja większością głosów pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 

 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały 
i będzie głosował za. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicza - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub wstrzyma się od 
głosu.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie zmian 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2043: 

W głosowaniu udział wzięło 21 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 7, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: ZA (14) 

Kamil Barwinek, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, 

Adam Hok, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, 

Karolina Szarłata - Woźniak, Agnieszka Trafas, Danuta Wilk, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (7) 

Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Jacek Kalinowski, Piotr Rzepka, Jacek Woźniak, 

Dariusz Zawadzki, Izabela Zielińska 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/651/21 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasto 

Kołobrzeg na lata 2022 – 2043. 

Punkt 3 podpunkt 6 – podjęcie uchwały w sprawie poboru opłaty targowej w drodze 

inkasa 

Pani Anna Mieczkowska - Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu uchwały 
i będzie głosował za. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały.  

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie poboru opłaty 

targowej w drodze inkasa: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Plewko 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Agnieszka Trafas 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 
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Przewodniczący Rady stwierdził, Stwierdzam, że Rada większością głosów podjęła 

UCHWAŁĘ  NR XLV/652/21 w sprawie poboru opłaty targowej w drodze inkasa. 

Punkt 3 podpunkt 7 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg 

 

Pani Anna Mieczkowska – Prezydent Miasta przedstawiła Radzie projekt uchwały wraz  

z uzasadnieniem.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja większością głosów 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie 
uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub 
będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba 
- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały i będzie głosował za. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za projektem uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, ze każdy z Członków Klubu 
będzie głosował indywidualnie. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (16) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bogdan Błaszczyk, Renata Brączyk, Artur Dąbkowski, 

Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław Kiełkowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Dariusz 

Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Krzysztof Plewko, Jacek Woźniak 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Bartosz Bieńkowski, Agnieszka Trafas 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ   

NR XLV/653/21 w sprawie przyjęcia Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania 

ścieków na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg. 

Punkt 3 podpunkt 8 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz 

zasad usytuowania na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży oraz 

podawania napojów alkoholowych 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

Pozytywne opinie wyrazili: Miejska Komisja ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych  

w Kołobrzegu, Pełnomocnik Prezydenta Miasta Kołobrzeg ds. Uzależnień, Straż Miejska  

w Kołobrzegu, Placówka Straży Granicznej w Kołobrzegu. 

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Społeczna. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto – 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały  
i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały bez poprawek.  
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Przemysław 
Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował 
za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że mając na uwadze 
pozytywne opinie służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo, Klub nie wnosi uwag 
do projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do projektu 
uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad 

usytuowania na terenie Gminy Miasto Kołobrzeg miejsc sprzedaży oraz podawania napojów 

alkoholowych: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 
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BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 

NIEOBECNI (1 

Izabela Zielińska 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/654/21 zmieniającą uchwałę w sprawie maksymalnej liczby zezwoleń na 

sprzedaż napojów alkoholowych oraz zasad usytuowania na terenie Gminy Miasto 

Kołobrzeg miejsc sprzedaży oraz podawania napojów alkoholowych 

Punkt 3 podpunkt 9 – podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia programu polityki i innych 

substancji psychoaktywnych dla mieszkańców Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 

2023” 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Radzie 

Pani Ilona Grędas – Wójtowicz – Zastępca Prezydenta Miasta ds. społecznych.   

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

Komisja Społeczna. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna Małgorzata Grotto– 
Przewodnicząca Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
Opinia Komisji stanowi załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawiła Pani radna 
Małgorzata Grotto - Członek Klubu, która przekazała, że jest to już piąta edycja tego 
programu, Klub będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba - 
Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie zaopiniował projekt 
uchwały. Pan radny wyraził zadowolenie z faktu, że miasto idzie w tym kierunku. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie popierał ten 
program. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie przyjęcia 

programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka uzależnień od alkoholu i innych substancji 

psychoaktywnych dla mieszkańców Gminy Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2023”: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

Za: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 
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NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/655/21 w sprawie przyjęcia programu polityki zdrowotnej „Profilaktyka 

uzależnień od alkoholu i innych substancji psychoaktywnych dla mieszkańców Gminy 

Miasto Kołobrzeg na lata 2022 – 2023”. 

 

Punkt 3 podpunkt 10 – podjęcie uchwały zmieniającą uchwałę w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu  

i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych  

w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za 

pomocą środków komunikacji elektronicznej 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba 
- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub po zapoznaniu się z opinią RIO 
będzie głosował za projektem uchwały.   

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
projektu uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały zmieniającą uchwałę  

 w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, 

terminu i miejsca składania deklaracji przez właścicieli nieruchomości położonych  

w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 

środków komunikacji elektronicznej: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 
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Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/656/21 zmieniającą uchwałę w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi, terminu i miejsca składania deklaracji przez 

właścicieli nieruchomości położonych w granicach Gminy Miasto Kołobrzeg oraz 

warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej. 

 

Punkt 3 podpunkt 11 – Rada Miasta na wniosek Prezydent Miasta dokonała zmiany 

porządku obrad zgodnie z art. 20 ust.1a ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie 

gminnym poprzez wycofanie z porządku projektu uchwały w sprawie upoważnienia 

Prezydenta Miasta Kołobrzeg do przyjęcia do realizacji oraz złożenia wniosku  

o dofinansowanie modernizacji energetycznej budynku mieszkalnego przy  

ul. Słowińców 4 w Kołobrzegu z programu priorytetowego 8.9.2 „Klimatyczne Uzdrowiska 

Część 2) Wspieranie efektywności energetycznej w budynkach użyteczności publicznej na 

terenie gmin uzdrowiskowych”. 

Punkt 3 podpunkt 12 – podjęcie uchwały w sprawie dokonania darowizny 

nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub 
będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba 
- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt uchwały w 
głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub poprze projekt 
uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 
Brak chętnych do dyskusji. 
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Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie dokonania 

darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu Kołobrzeskiego: 

W głosowaniu udział wzięło18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (18) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Agnieszka Trafas, Dariusz Zawadzki 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/657/21 w sprawie dokonania darowizny nieruchomości na rzecz Powiatu 

Kołobrzeskiego. 

 

Punkt 3 podpunkt 13 – podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości, położonej przy ul. Wschodniej, ul. Franciszka Morawskiego w 

Kołobrzegu i ustanowienie służebności 

 

W imieniu Prezydent Miasta projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Pani Ewa 

Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych.  

Powyższy projekt uchwały opiniowała: 

1. Komisja Budżetowo – Gospodarcza. Opinię Komisji przedstawiła Pani radna 
Agnieszka Trafas – Przewodnicząca Komisji.  Komisja jednogłośnie pozytywnie 
zaopiniowała projekt uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

2. Komisja Komunalna. Opinię Komisji przedstawił Pan radny Łukasz Zięba – 
Przewodniczący Komisji. Komisja jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały i zawnioskowała do Rady o podjęcie uchwały. 

 
Opinie Komisji stanowią załącznik do protokołu. 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 

1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny 
Przemysław Kiełkowski - Wiceprzewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub 
jest za sprzedażą i będzie głosował za projektem uchwały. 

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba 
- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub pozytywnie odnosi się do tego 
projektu uchwały i poprze go w głosowaniu. 

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który wyraził nadzieję, że wskazany  
w projekcie uchwały teren znajdzie dobrego inwestora. Przewodniczący Klubu 
przekazał, że Klub poprze projekt uchwały. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub poprze projekt uchwały. 

 

W dyskusji nad tym punktem porządku obrad według kolejności zgłoszeń udział 

wzięli: 
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 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady 

 Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych 

 Pan radny Jacek Woźniak 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Kamil Barwinek – Wiceprzewodniczący Rady w trybie głosu ad vocem 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

 Pan radny Jacek Kalinowski 

 Pan radny Krzysztof Plewko 

W związku z brakiem chętnych do dalszej dyskusji, Przewodniczący Rady zamkną ł dyskusję 

nad tym punktem porządku obrad. 

Wystąpienia Przewodniczących Komisji, wystąpienia Przewodniczących Klubów oraz 
dyskusja zostały zarejestrowane i utrwalone na urządzeniu rejestrującym obrady i dźwięk. 
Ponadto zostały nagrane na nośniku elektronicznym, który stanowi załącznik do protokołu. 
 

Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad projektem uchwały w sprawie wyrażenia 

zgody na sprzedaż nieruchomości, położonej przy ul. Wschodniej, ul. Franciszka 

Morawskiego w Kołobrzegu i ustanowienie służebności: 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (17) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Zbigniew 

Malinowski, Wiesław Parus, Piotr Rzepka, Karolina Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek 

Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Krzysztof Plewko 

 

BRAK GŁOSU (2) 

Przemysław Kiełkowski, Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada większością głosów podjęła UCHWAŁĘ  

NR XLV/658/21 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości, położonej 

przy ul. Wschodniej, ul. Franciszka Morawskiego w Kołobrzegu i ustanowienie 

służebności. 

 

Punkt 4 - Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli 

problemowej gospodarowania nieruchomościami gminnymi w latach 2019 – 2020 

W imieniu Komisji Rewizyjnej sprawozdanie z kontroli przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak– Kierownik Zespołu Kontrolnego Komisji Rewizyjnej 
 
Stanowiska Klubów Radnych: 
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1. Stanowisko Klubu Radnych „Kołobrzescy Razem” przedstawił Pan radny Wiesław 
Parus - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że stanowisko Klubu do 
sprawozdania Komisji Rewizyjnej jest pozytywne.  

2. Stanowisko Klubu Radnych „Nowy Kołobrzeg” przedstawił Pan radny Łukasza Zięba 
- Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub przychyla się do sprawozdania 
Komisji Rewizyjnej i będzie głosował za jego przyjęciem.  

3. Stanowisko Klubu Radnych „Prawo i Sprawiedliwość” przedstawił Pan radny Maciej 
Bejnarowicz - Przewodniczący Klubu, który przekazał, że Klub nie wnosi uwag do 
sprawozdania. 

4. Stanowisko Klubu Radnych „Radni Niezależni” przedstawił Pan radny Jacek 
Woźniak-Przewodniczący Klubu, który zapowiedział, że Klub będzie głosował za 
przyjęciem sprawozdania. 
 

Brak chętnych do dyskusji. 
 
Przewodniczący Rady zarządził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kołobrzeg z kontroli problemowej gospodarowania 

nieruchomościami gminnymi w latach 2019 – 2020: 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: ZA (19) 

Kamil Barwinek, Maciej Bejnarowicz, Bartosz Bieńkowski, Bogdan Błaszczyk, Renata 

Brączyk, Artur Dąbkowski, Małgorzata Grotto, Adam Hok, Jacek Kalinowski, Przemysław 

Kiełkowski, Zbigniew Malinowski, Wiesław Parus, Krzysztof Plewko, Piotr Rzepka, Karolina 

Szarłata - Woźniak, Danuta Wilk, Jacek Woźniak, Dariusz Zawadzki, Łukasz Zięba 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Trafas 

 

NIEOBECNI (1) 

Izabela Zielińska 

 

Przewodniczący Rady stwierdził, że Rada jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta z kontroli problemowej gospodarowania nieruchomościami 

gminnymi w latach 2019 – 2020. 

Punkt 5 - Sprawozdanie Prezydenta Miasta z działalności między sesjami 
 
Pani Prezydent Miasta złożyła Radzie sprawozdanie ze swojej działalności między sesjami. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

Brak chętnych do dyskusji. 

 

Punkt 6 - Interpelacje i zapytania radnych oraz odpowiedzi. 

Pan radny Jacek Woźniak złożył zapytanie w sprawie stawki zwrotu kosztów dowozu dzieci 

do placówek oświatowych. 

 

Pani radna Izabela Zielińska złożyła cztery interpelacje: 

1) w sprawie procedury weryfikacji lokali w KTBS 
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2) w sprawie planowanej wymiany stolarki okiennej w nieruchomościach zasobu 

mieszkaniowego gminy 

3) w sprawie dokonanej wymiany stolarki okiennej w nieruchomościach zasobu 

mieszkaniowego gminy 

4) w sprawie remontu dachu na ul. Rybackiej 1-5. 

 

Pan radny Krzysztof Plewko złożył interpelację w sprawie zakończonej inwestycji remontu 

ulicy Grzybowskiej. 

 

Pan radny Piotr Rzepka złożył zapytanie dotyczące ulicy Dubois i skrzyżowania  

ul. Giełdowej, sprawa parkowania na zakazie. Pan radny zasugerował, że Straż Miejska i 

Policja powinni zwrócić na to uwagę. 

 

Pani Ewa Pełechata – Zastępca Prezydenta Miasta ds. gospodarczych poinformowała, że 

odpowiedzi będą udzielone na piśmie.  

 

Punkt 7 – Wolne wnioski i informacje 

Przewodniczący Rady przekazał następujące informacje: 

1. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia  
26 listopada 2021 r. poinformował Radę Miasta, że po ponownej weryfikacji 
oświadczenia majątkowego radnej Agnieszki Trafas złożonego według stanu na 
dzień 31 grudnia 2020 r., w oświadczeniu majątkowym nie stwierdzono 
nieprawidłowości. 
 

2. Naczelnik Urzędu Skarbowego w Kołobrzegu pismem z dnia  
7 grudnia 2021 r. poinformował Radę Miasta, że w wyniku analizy oświadczenia 
majątkowego radnego Zbigniewa Malinowskiego stwierdzono dwie nieprawidłowości: 
nie wypełniono wszystkich pozycji oświadczenia w części B, nie wykazano dochodów 
osiągniętych od 1 stycznia 2021 r. do złożenia ślubowania. 
 

3. Wojewoda Zachodniopomorski Rozstrzygnięciem Nadzorczym  
Nr P-1.4131.393.2021.K z dnia 3 grudnia 2021 r. stwierdził nieważność Uchwały  
Nr XLII/616/21 Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 27 października 2021 r. w sprawie 
wzniesienia pomnika upamiętniającego Ofiary Katynia, Charkowa, Tweru i innych 
miejsc kaźni Polaków w czasie II Wojny Światowej. 
 

4. Prezydent Miasta przekazała do Rady Zarządzenie Nr 122/21 z dnia 2 grudnia  
2021 r. w sprawie zmian w budżecie Gminy Miasto Kołobrzeg na 2021 r. 
 

5. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 9 grudnia  
2021 r. zostały ogłoszone uchwały Rady Miasta Kołobrzeg z dnia 1 grudnia 2021 r.: 

 Uchwała Nr XLIV/640/21 w sprawie zmian w uchwale budżetowej Gminy 
Miasto Kołobrzeg na 2021 r. – poz. 5393. 

 Uchwała Nr XLIV/642/21 w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Miasto 
Kołobrzeg na 2022 r. – poz. 5394. Uchwała wejdzie w życie z dniem  
1 stycznia 2022 r. 

 Uchwała Nr XLIV/645/21 w sprawie określenia zasad udzielania dotacji 
celowej ze środków budżetu Gminy Miasto Kołobrzeg na zadania służące 
tworzeniu warunków dla rozwoju Rodzinnych Ogrodów Działkowych – poz. 
5395. Uchwała wejdzie w życie z dniem 1 stycznia 2022 r. 

 
 6. W Dzienniku Urzędowym Województwa Zachodniopomorskiego dnia 22 grudnia 
       2021 r. poz. 5838 została ogłoszona Uchwała Nr XLIV/637/21 Rady Miasta 
       Kołobrzeg z dnia 1 grudnia 2021 r. w sprawie zasad i trybu przeprowadzenia 
       Budżetu Obywatelskiego. Uchwała wejdzie w życie po upływie 14 dni od 
      dnia jej ogłoszenia tj. 6 stycznia 2022 r. 
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       7. Zgodnie z przesłanym do harmonogramem sesji na rok 2022, Przewodniczący 
             poinformował, że kolejną sesje planuje zwołać w dniu 26 stycznia 2022 r.  
 
       8. Przewodniczący Rady przypomniał także o szkoleniu dla radnych dotyczącym pracy 
            Komisji Rewizyjnej. Szkolenie jest zaplanowane w dniu 12 stycznia 2022 r.  
            o godz. 13:00 w trybie on – line. 
 
Wszystkie wymienione przez Przewodniczącego pisma zostały przesłane do wiadomości 
radnych i stanowią załącznik do protokołu. 
 

Pan radny Kamil Barwinek podziękował Pani Prezydent Miasta za udzieloną pomoc przy 

organizacji Wigilii dla samotnych. 

 

Pani Prezydent Miasta podziękowała radnym za współpracę i ciężką pracę w mijającym 

roku. Pani Prezydent złożyła życzenia noworoczne.  

 

Pan radny Łukasz Zięba zaprosił na Światowy Dzień Morsowania w dniach 7 – 9 stycznia 

2022 r. 

 

Pan Przewodniczący Rady podziękował za współpracę w 2021 r. i złożył życzenia 

noworoczne. 

 

Punkt 8 – Zamknięcie sesji. 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady zamknął XLV sesję 
Rady Miasta Kołobrzeg, która odbyła się w trybie zdalnym z wykorzystaniem środków 
porozumiewania się na odległość. 
 
 

Przewodniczący Rady Miasta Kołobrzeg – Bogdan Błaszczyk 

 

 

Osoba sporządzająca protokół – Danuta Nowak 

 
 

 


